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Ho ERI

Voor de zekerheid stuur ik je mijn mail nogmaals (per ongeluk zat in mijn vorige mail de haalbaarheidstudie er 2x bij — en die is nogal

groot).

…

Ee

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Afdeling Ruimte, Samenleving en Ontwikkeling
Gemeente Zaltbommel

T: 140418 MOS EERE".

Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag en vrijdagochtend

Bezoekadres: Postadres T: 14 0418

reeeí Hogeweg 11 Postbus 10.002 E: info@zaltbommel.nl

NN 5301 LB Zaltbommel 5300 DA Zaltbommel |: www.zaltbommel.nl

Om u sneller íe kunnen helpen, corresponderen wij graag per e-mail met u. Als u ons mailt of digitaal
benadert, beantwoorden wij U ook zoveel mogelijk via e-mail. Verandert uw e-mailadres? Geef het aan

ons door via info@zaltbommel.nl! Liever op papier? Geen probleem, laat het ons dan even weten.

Verzonden: dinsdag 23 juli 2019 10:25

Aan: @gelderland.nl>
CC: @zaltbommel.nl>; SEWEE ne .n>

Onderwerp: Gesprek met provincie over MFA Brakel en ontwikkeling kern Brakel

Hoi ERE,

Zoals gistermiddag aan de telefoon afgesproken stuur ik je mijn vraag voor een gesprek met de provincie over de ontwikkelingen in

Brakel ook per mail.

Vanaf medio 2017 werken de voetbalverenigingen Brakel en Zuilichem en twee basisscholen in Brakel aan een gezamenlijk plan
voor de realisatie van een multifunctionele sport- en onderwijsaccommodatie (MFA). Dit initiatief hebben zij uitgewerkt in een

haalbaarheidsstudie (zie bijlage). Deze studie is opgesteld met een brede participatie van inwoners, andere (sport)verenigingen en

bedrijven in Brakel, onder regie van een procesregisseur. De gemeente was bij het proces aangehaakt als een deelnemer.

In september 2018 hebben wij (gemeente) en de begeleidingsgroep van de MFA een eerste, oriënterend gesprek gehad met de

provincie. Namens de provincie waren daarsize [ize en aanwezig. BEwas uitgenodigd, maar

verhinderd. De houding in dat gesprek ten opzichte van het initiatiefwas positief.

In oktober 2018 heeft de begeleidingsgroep van MFA Brakel de haalbaarheidsstudie als principeverzoek aangeboden aan de

gemeente. Vanwege de omvang en complexiteit heeft het college pas recent (begin juli 2019) over het initiatief gesproken.

Het college heeft nog geen besluit genomen over het principeverzoek. Wij willen onder meer eerst met de provincie in gesprek over

het initiatief. Daarbij willen wij het niet alleen over het initiatief voor MFA Brakel hebben, maar ook over een eventuele aanvullende

stedelijke ontwikkeling (woningbouw) in dit gebied. In Brakel is namelijk behoefte aan woningen, maar is beperkte ruimte om in die

behoefte te voorzien.
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Het gebied waarover het gaat heb ik op de onderstaande luchtfoto met een rode cirkel aangegeven. De haalbaarheidsstudie, met

daarin ook een aantal kaartjes van de locatie, vind je in de bijlage.

Ons doel van het gesprek is om het standpunt van de provincie te horen over deze ontwikkelingen (MFA Brakel en stedelijke

invulling door middel van woningbouw). Een ontwikkeling in dit gebied raakt in elk geval de thema’s Ruimte, Wonen en Nieuwe

Hollandse Waterlinie.

Zoals we gisteren al bespraken, denk ik aan een gesprek met jouw collega's WERBES (Steengoed Benutten),
(Nieuwe Hollandse Waterlinie), BESSEZESSEEN wonen) en jou. In dit gesprek lichten wij het proces en het initiatief nader toe. Het

college heeft uitgesproken dat zij begin december een besluit willen nemen. Daarom gaan wij graag in september met jullie om tafel.

Na het gesprek zullen wij ook om een formeel standpunt (schriftelijk) van de provincie vragen.

Vanuit onze kant zijn in elk geval en ik bij het gesprek aanwezig.

Graag hoor ik van jou welke data / mogelijkheden er in september bij je collega’s en jou beschikbaar zijn om hierover het gesprek te

voeren. Lukt het jou deze of volgende week om mij enkele datavoorstellen door te sturen?

Zoals ik al aangaf, verwacht ik dat de wethouder hierover ook graag met de gedeputeerde wil spreken. Mogelijk volgt dus ock een

bestuurlijk overleg.

Alvast bedankt voorje reactie. Als je vragen hebt, hoor ik het graag. Ik ben tot en met donderdag 1 augustus aanwezig. Daarna ben

ik er maandag 26 augustus weer.

Met vriendelijke groet,

5.1.2ejs

Afdeling Ruimte, Samenleving en Ontwikkeling
Gemeente Zaltbommel

T: 14 0418 | M: 06 |E: BES z22t00mmel.nl

Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag en vrijdagochtend

a> Bezoekadres: Postadres T: 14 0418

Eer Hogeweg 11 Postbus 10.002 E: info@zaltbommel.nl

5301 LB Zaltbommel 5300 DA Zaltbommel |: www.zaltbommel.nl

Om u sneller te kunnen helpen, corresponderen wij graag per e-mail met U. Als u ons mailt of digitaal
benadert, beantwoorden wij u ook zoveel mogelijk via e-mail. Verandert uw e-mailadres? Geef het aan
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Wij verzenden onze e-mails veilig en volgens de richtlijnen van de Algemene Verordening Gegevensbeschermmg (Avg).
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